
 Protokół 
XLIII sesji Rady Osiedla św. Łazarz 

z 16 maja 2018 r. 
 
Sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w XXXVII Liceum Ogólnokształcącym 
z Oddziałami Terapeutycznymi przy ul. K. Potockiej 38.Rozpoczęcie obrad nastąpiło 
o godz. 17:30. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 
 
W obecności kworum (12 osób obecnych) obrady XLIII Sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 
otworzył Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Warsztę – pracownika 
Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
i rozszerzył go o punkty: 
4a. Projekt uchwały w sprawie uwag do miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „W rejonie ulic Hetmańskiej, Dmowskiego, Potockiej i Kolejowej.”; 
4b. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania o wykonanie 
przejścia dla pieszych przez ul. K. Potockiej. 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania lokalizacji stoiska handlowego przy 

ul. Wyspiańskiego 11. 
 
Przewodnicząca Zarządu Maria Łazarz poinformowała, że Zarząd Dróg Miejskich zwrócił się 
z prośbą o zaopiniowanie lokalizacji stoiska handlowego z owocami i warzywami przy 
ul. Wyspiańskiego 11. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, zgodnie z którym Rada 
pozytywnie opiniuje lokalizacje stoiska, pod warunkiem jego przesunięcia w stronę 
ul. Matejki, gdyż proponowane umiejscowienie stoiska znajduje się bezpośrednio przy 
przejściu dla pieszych. Radni nie wnieśli uwag. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLIII/281/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 3). 
 
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Osiedla do konkursu na dofinansowanie 

zadań inwestycyjnych osiedli na rok 2019. 
 

Przewodniczący Rady Filip Olszak zaproponował wystąpienie z wnioskiem grantowym na 
odnowienie alejek parkowych w Parku Kasprowicza wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 
Podobne zadanie zrealizowane zostało w ramach konkursu grantowego w 2014 r. Wówczas 
udało się odnowić jedynie część alejek. Przewodniczący zaproponował, aby wkład własny 



Osiedla wynosił 250 000 tys. zł. Po odczytaniu projektu uchwały i braku uwag ze strony 
radnych rozpoczęto głosowanie. 
 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLIII/282/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 4). 
 
 
4a. Projekt uchwały w sprawie uwag do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „W rejonie ulic Hetmańskiej, Dmowskiego, Potockiej i Kolejowej”. 
 
Przewodniczący Filip Olszak odczytał uwagi przygotowane przez Zarząd, po czym otworzył 
dyskusję. 
 
Godz. 17:50 – do sesji dołączył radny Tomasz Wojciechowski. Od tej pory w obradach brało 
udział 13 osób. 
 
Radna Agnieszka Michalak-Pietkiewicz zaproponowała, by do uwagi nt. likwidacji budynku 
znajdującego się na terenie 1ZD dopisać wykreślenie zapisu - przystosowanie ciągu pieszo – 
rowerowego do prowadzenia ruchu samochodowego z zakazem lokalizacji miejsc 
postojowych dla samochodów. 
 

Głosowanie nad poprawkami do uchwały: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 
 
W wyniku głosowania uchwała nr XLIII/283/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 5). 
 
4b.  Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania o wykonanie 

przejścia dla pieszych przez ul. K. Potockiej. 
 
Przewodniczący Filip Olszak wyjaśnił, że uchwała dodana do porządku jest konsekwencją 
uwag zgłoszonych do mpzp „W rejonie ulic Hetmańskiej, Dmowskiego, Potockiej 
i Kolejowej”. 
 
Godz. 17:55 – sesję opuścił radny Wojciech Wośkowiak. Od tej pory w obradach brało udział 
12 osób. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały i braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 
 
Godz. 18:00 – do sesji dołączył radny Ryszard Balcerzak. Od tej pory w obradach brało 
udział 13 osób. 



 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania uchwała nr XLIII/284/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 6). 
 
 
5. Projekt uchwały w sprawie uwag do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Rejon ulic Hetmańskiej i Góreckiej”. 
 
Na wniosek radnej Agnieszki Michalak-Pietkiewicz odstąpiono od podjęcia uchwały w celu 
umożliwienia zgłoszenia uwag przez wszystkich radnych drogą mailową. Uchwała zostanie 
podjęta przez Zarząd Osiedla. 
 
6.  Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania najmu pomieszczeń w Szkole Podstawowej 

nr 9. 
 
Przewodnicząca Maria Łazarz odczytała pismo dyrektor Szkoły Podstawowej z prośbą 
o zaopiniowanie najmu sali lekcyjnej oraz placu zabaw. Przewodniczący przedstawił projekt 
pozytywnie opiniującej, po czym przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLIII/285/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 7). 
 
 
7.  Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
 
Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz, przypomniała, że projekt uchwały został rozesłany 
radnym drogą mailową. Przewodnicząca wyjaśniła, że niektórym radnym zwiększono kwoty 
diet, które wydane zostaną na zakup słodkich upominków dla dzieci biorących udział 
w konkursach odbywających się podczas Dni Łazarza, Parady Łazarskiej i na festynie 
osiedlowym. W następnych miesiącach diety również zostaną zwiększone z  przeznaczeniem 
na zakup poczęstunku na festyn, który odbędzie się na Rynku Łazarskim. 
 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 12, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLIII/286/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 8). 
 
8. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją, przedstawienie bieżącej 

informacji z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Filip Olszak poinformował, że chciał rozszerzyć porządek obrad 
o punkt zakładający podjęcie uchwały w sprawie wniosku do PMP o oznaczenie odcinka 



chodnika na ul. Głogowskiej jako ciągu pieszo-rowerowego. Chodziło o odcinek od 
ul. Śniadeckich do ul. Bukowskiej. Przewodniczący odczytał przygotowany przez siebie 
projekt uchwały. Swój pomysł Przewodniczący przedstawił również Prezesowi 
Stowarzyszenia Rowerowy Poznań, p. Andrzejowi Janowskiemu, do którego stowarzyszenie 
ustosunkowało się pisemnie w dniu sesji. Przewodniczący Rady odczytał treść pisma, które 
informowało o tym, że „Rowerowy Poznań” pomysł oznaczenia przedmiotowego odcinka 
ul. Głogowskiej jako ciągu pieszo-rowerowego opiniuje negatywnie. W związku 
z powyższym Przewodniczący Filip Olszak podjął decyzję o wycofaniu się ze swojego 
projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Zarządu zapoznała radnych z korespondencją wpływającą do Zarządu i Rady 
dot.: 
- remontu drogi prowadzącej do Przedszkola nr 32; 
- przetargu na opracowanie dokumentacji projektowej organizacji ruchu na terenie osiedla, 
uwzględniającej objęcie dzielnicy Strefą Płatnego Parkowania, który ogłoszony zostanie 
jeszcze w maju; 
- spotkania z PMP Tomaszem Lewandowskim w sprawie działki miejskiej położonej przy 
ul. Śniadeckich 12; ustalono, że przedmiotową działkę należy przeznaczyć na zaplecze 
budowy podczas planowanego remontu Palmiarni Poznańskiej, gdyż Palmiarnia nie posiada 
terenu, który mogłaby przeznaczyć na ten cel; remont przeprowadzony zostanie etapami; 
- spotkania z PMP Jędrzejem Solarskim w sprawie zagospodarowania willi położonej przy 
ul. Wyspiańskiego 7; podczas spotkania pojawił się pomysł utworzenia filii Biblioteki 
Raczyńskich oraz klubu seniora w przedmiotowym budynku; 
- prośby Szkoły Podstawowej nr 77 o dofinansowanie remontu kuchni; 
- prośby Przedszkola nr 39 o objęcie patronatem V Międzyprzedszkolnych Zawodów 
Sportowych; w toku dyskusji radni postanowili przychylić się do prośby dyrekcji przedszkola 
i podjąć uchwałę jeszcze podczas tej sesji; w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad o punkt 8a.  
 

Głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
8a. Projekt uchwały w sprawie objęcia patronatem V Międzyprzedszkolnych Zawodów 

Sportowych. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLIII/287/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 8). 
 
 
9. Wolne głosy i wnioski. 
 
Radni nie wnieśli wniosków. 
 
10. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 19:00. 



 
 
Protokół sporządziła:                                                                          Przewodniczący obradom: 
 
 (-) Joanna Warszta                                                                      (-)  Filip Olszak 
 
          



Przewodniczący        Poznań, 14 maja 2018 r. 
Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

 
W uzupełnieniu do zawiadomienia o zwołaniu XLIII sesji Rady Osiedla Św. Łazarz na dzień 

16 maja 2018 r. o godz. 17:30 przedstawiam następujący porządek obrad: 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania lokalizacji stoiska handlowego przy 

ul. Wyspiańskiego 11. 

4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Osiedla do konkursu na dofinansowanie 

zadań inwestycyjnych osiedli na 2019 rok.  

5. Projekt uchwały w sprawie uwag do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Rejon ulic Hetmańskiej i Góreckiej”. 
6. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania najmu pomieszczeń w Szkole Podstawowej 

nr 9. 
7. Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
8. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją przedstawienie bieżącej informacji 

z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

 

 
Przewodniczący 

Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

               (-) Filip Olszak 
 
 


